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Tijdens de wijkschouw op 11 nov. 2017 zijn diverse onderwerpen ter sprake gekomen. 

We hebben samen met een delegatie van de gemeente Meierijstad door Nijnsel gewandeld en bij 
betreffende locaties ter plaatse het onderwerp besproken. 

 

Start op het Beckart-plein met de afgebroken boom in een perk; al snel werd duidelijk dat deze op de 

lijst staat om opnieuw te worden geplant. Deze afgebroken boom was reeds gemeld op de Mijn 
Gemeente App door een inwoner van Nijnsel. 

 

Deze App is gemakkelijk te downloaden op je smartphone en daarmee is een ZEER groot aantal 

meldingen aan de Gemeente Meierijstad te doen van uiteenlopende zaken in je eigen naaste 
omgeving. DOWNLOADEN EN GEBRUIKEN DUS. 

 

Rondom het nieuwe Beckart-plein zouden speciale tegels voor blinden komen te liggen; maar hier was 

bij niemand iets over bekend. Dit wordt uitgezocht. 
 

Oversteekplaats op Lieshoutseweg bij de kerk, kerkhof en park. Antwoord: in een 30 km-zone niet 

nodig volgens de verkeersregels mag je overal oversteken. Maar we hebben aangegeven dat we wel 

iets aangegeven willen hebben. Tijdens direct overleg zijn er enkele suggesties gedaan van bv lijnen 
trekken of witte stenen in lijnen plaatsen in de bestrating. Dit wordt nader onderzocht. 

 

Lieshoutseweg-Lupinestraat; hier komen de fietsers op de rijbaan. Dit wordt niet aangepast: is 

volgens kenners veilig. 
 

Kruisingen Lieshoutseweg-Industrieweg en Lieshoutseweg-Eimbert aanpassen zodat het vracht- en 

landbouwverkeer vanzelfsprekend kiezen voor de omleidingsroute. Dit gaat voorlopig niet gebeuren 

omdat deze wegen (nog) niet aan groot onderhoud onderhevig zijn. We moeten wachten op een 
natuurlijk moment zoals ze dat noemen; vervangen van riolering, bestrating e.d.  

 

Zichtbare verloedering van pand Ben Voets. De uitstraling van het Nijnselse industrieterrein komt dit 

niet ten goede. Het is de gemeente tot op heden niet gelukt hier iets aan te doen, maar nu de 
wethouder hier zelf heeft gezien hoe het er bij ligt kan volgens hem hier wel degelijk iets aan gedaan 

worden. Dit is inmiddels ook gebeurd: aan de achterzijde bij de Sportlaan is opgeruimd. 

 

De punaise in de bocht van de Industrieweg is te hoog zodat goederen of vee in vrachtwagens hevig 
heen en weer worden geschud. Dit is zeer onwenselijk. Daarom zal deze begin 2018 verlaagd of vlak 

worden gemaakt. Weer opgelost. 

 

Nog enkele korte ongenoegens: 
 

Hondenpoep. Hierbij is handhaven een druppel op een gloeiende plaat. Gemeente komt met een 

nieuw beleid. 

 
Parkeren bij voetbalveld in Lupinestraat is geoorloofd, alleen niet voor uitritten en in bijzonder nr.1 

Groenperk is of wordt snel harder gesnoeid zodat de auto’s meer aan de kant staan. 

 



Snelheid van auto’s op Eimbert is te hoog. Probleem is bekend maar een oplossing is niet voor 

handen. 
 

Ook op Huisakkerweg en Villenbraken wordt hard gereden. Bewoners willen hier graag een 30 km-

zone maar ook hier geld; wachten op een natuurlijk moment. 

 
Tankwagen Van Kaathoven staat al jaren geparkeerd (reclame-uiting) in de berm van de 

Huisakkerweg. Deze is nu weg omdat gemeente Sint-Oedenrode al afspraken heeft gemaakt hierover. 

Na gesprek met wethouder is deze verplaatst. 

 
Slecht wegdek Sonseweg. Wordt voorlopig niets aan gedaan. Pas na 2020. Alleen nu naar 30 km terug 

gezet, met melding:” Pas op slecht wegdek.” 


